

「唔方便生活『八點開飯』」讓參加者嘗試於斗室中 安排一家三口的晚飯時間,體驗有限空間的日常 "Meal at 8 o'clock - Inconvenience to Live" allowed participants to set a meal for a family of 3 in a mock-up sub-divided unit, experiencing the daily challenges of living in a limited space.



本院社服科主管婁振陽先生(右二)參與「唔方便搵食」環節,與 其他參加者一起品嚐精緻軟餐

Mr. LOW Chen Yang, Joe (right 2), Head of Community Services Division, participated the "Inconvenience to Eat" experiment, where he enjoyed delicate soft meal with other participants.



「唔方便實驗室」– 社會服務展覽 The Inconvenience Lab -**Social Services Exhibition**

展覽由東華三院社會服務科策劃,帶領近2,000位公眾進行「唔方便實驗」, 讓參加者透過參與式互動實驗發現和思考香港如何「唔方便:玩、出行、 買嘢、生活等」,以了解社會服務如何支援不同社群。現場收集近1,000個 「方便世界點子」提出,共建更方便友善的社會環境。

The Exhibition, organised by the Community Services Division of TWGHs, brought to the public "Inconvenience Experiments", as it enabled over 2,000 participants to discover and rethink how Hong Kong is "inconvenient to play, shop, live, and more". Through engaging and interactive experiments, members of the public could learn about how social services support the community. Nearly a thousand "Convenient Ideas" were collected to collaboratively build a more convenient and friendly social environment.

東華三院155周年賣旗日義工嘉許禮 **FUND RAISING ACTIVITY** TWGHS 155th Anniversary Flag Day Award Ceremony

是次嘉許禮旨在表揚東華三院學生大使及賣旗大使於賣旗日 的積極參與及傑出表現。本院同時頒發「屬校最高學生參與 率獎」予得獎學校,以及「最高線上籌款獎」予得獎義工, 以肯定其努力和貢獻。

The Ceremony was held to honour TWGHs' Student Ambassadors and Flag-selling Ambassadors for their proactive participation and outstanding performance on our Flag Day. Additionally, the "Highest Student Participation Rate Award" and the "Top Online Fundraiser Award" were presented to the winning schools and the winning online volunteers, in appreciation for their efforts and contribution.



本院主席何猷啟先生(中)頒發嘉許狀予學生義工,以茲表揚。 Mr. HO Yau Kai, Orlando (centre), the Chairman, presented certificates to the student volunteers in appreciation of their efforts



本院主席何猷啟先生(右二)頒發「最高線上籌款獎」予冠軍得主總理 林筱旻女士(左二)、亞軍得主顧問局成員暨甲辰年主席鄧明慧女士BBS (右一)及季軍得主張先生(左一)。

Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 2), the Chairman, presented the "Top Online Fundraiser Award" to the Champion Ms. Joyce LAM (left 2), Director, the first Runner-up Ms. TANG Ming Wai, Mandy, BBS (right 1). Advisory Board Member cum Chairman 2024/2025, and the second Runner-up Mr. Alex CHEUNG (left 1).

感謝支持

「東華三院155周年賣旗日」 Thank you for Supporting "TWGHs 155th Anniversary Flag Day"

一年一度的賣旗日已於8月20日在全港各區順利舉行,當日參與賣旗籌款活動的義工接近10,000人,籌得的善款將用於支援本院多項社會及教育服務發展,為弱勢社群送上溫暖和希望。 本院衷心感謝每一位義工熱心參與,以及各位善長的慷慨解囊。特別鳴謝以下企業及團體鼎力支持(排名不分先後):

The annual Flag Day was successfully held on 20 August across all districts in Hong Kong, with approximately 10,000 volunteers participating. The funds raised will support the Group's community and education services, bringing warmth and hope to the underprivileged.

The Group is truly grateful for the dedication of all volunteers and the generosity of all donors. Special acknowledgement was given to the following corporations, organisations and individuals (in no particular order):

